
REFERAT

Hovedbestyrelsesmøde Ans IF tirsdag den 10. oktober 2023

Deltagere: Bente, Mette, Morten B, Brian, Morten O, Peter.

Økonomi.

Brian gennemgik regnskaberne for Q3.

Samlet set stemmer budgettet i de fleste udvalg. Flere udvalg har leveret en Q3 periode
med et økonomisk resultat bedre end forventet. Godt arbejde af udvalgene.

AIKC.

Flere af vores udvalg, og mange af Ans IF's medlemmer har udtrykt ønske om, at cafeen i
AIKC får en opgradering. Det gælder både åbningstider i kiosken, og udvalget af varer i
kiosken. Især er der flere som har ønsker om at kunne købe et større udvalg af mad i
AIKC.

I samme ombæring har der været flere forespørgsler om, om man kunne gøre
cafeområdet mere spændende. Sofagrupper, fjernsyn, legehjørne, pool og eller
billardbord, og en automat til når kiosken er lukket, har været blandt ønskerne. Brian og
Peter tager ønskerne med til næste AIKC møde.

Håndboldudvalget har et ønske om, at de ikke selv skal have alle kantine vagterne ved
hjemmestævner. Dette vil ligeledes blive drøftet på næste bestyrelsesmøde i AIKC.

Status på udvalg.

Overordnet set går det glimrende i vores udvalg.

Badminton.

Badminton har fået flere medlemmer, herunder flere børn. Især er det glædeligt, at der er
sket en markant fremgang blandt pigerne. Badmintonafdelingen har et ønske om, at
komme på en tur sammen, hvilket bestyrelsen selvfølgelig bakker op om.



Dagidræt.

Dagidræt har fået sammensat et nyt udvalg, med 5 udvalgsmedlemmer. Dagidræt har
ligeledes haft medlemsfremgang. Stor ros til Tom Sørensen for, at have været tovholder
for, at få stablet et nyt hold af udvalgsmedlemmer på benene, og dejligt vi har et næsten
nyt udvalg der er klar til at tage fat.

E-Sport.

E-sport halter desværre fortsat gevaldigt. E-sport mangler desværre både
udvalgsmedlemmer, instruktører og brugere. Der er pt kun 5 betalende medlemmer i
E-Sport, og finder vi ikke nogle frivillige som vil prøve at få boostet E-Sport i Ans IF, så er
der en reel risiko for, at vi må lukke E-Sport afdelingen ned.

Fodbold.

Fodboldafdelingen mangler fortsat, at komme helt i mål efter 3 udskiftninger af formand i
fodboldudvalget på 3 år. Fodboldudvalget søger pt efter 2-3 udvalgsmedlemmer mere.
Fodboldudvalget gør et fremragende stykke arbejde, dog er der stadigvæk lidt "huller" der
skal lukkes.

Der er desværre fortsat en del kontingenter, der mangler at blive betalt. Der mangler
børneattester på flere trænere, hjemmesiden er mangelfuld, og er ikke blevet opdateret
længe.

Peter tager en snak med Christian Langballe om den fremtidige rollefordeling for
udvalgsmedlemmerne i fodboldafdelingen.

Håndbold.

Håndbold har ytret ønske om, at efterskoleelever kan deltage i håndboldkampe og
træninger til et billigt kontingent, når de er hjemme fra efterskole. Vi fra bestyrelsens side
synes det er et glimrende forslag. Peter tager kontakt til Lotte Blichfeldt, og får aftalt
nærmere. Samme lave kontingent kan, hvis det ønskes, også komme på tale i andre
udvalg.

Motionsafdelingen.

Motionsafdelingen melder om medlemsfremgang og flittig brug af centeret. Nyt løbebånd
bliver opsat inden længe.



Vinterbadning.

Vinterbaderne melder ligesom flere andre udvalg om medlemsfremgang, hvilket er meget
glædeligt.

Søsport.

Tilbygningen af det 140 kvadratmeter store søsportshus ventes afsluttet inden jul. Der har
været afholdt rejsegilde for brugerne af huset (Søsport, MTB, og Vinterbaderne). Søsport
forventer, at holde officiel åbning af tilbygningen inden jul. Og under alle omstændigheder,
så er søsportshuset klar til sæsonstarten til foråret.

Status på Skaterbanen.

Både Ans IF og AIKC ønsker, at skaterbanen sælges. Morten Bjelke har kontakt til en
mulig køber. Hvad der skal ske med området hvor skaterbanen ligger nu, efter et eventuelt
salg af ramperne, det vil AIKC og Ans IF sammen forsøge at finde en løsning på.

4 timer for fællesskabet.

Ans IF har et ønske om, at vi alle løfter i flok. Det betyder, at vi gerne ser, at alle udvalg, og
alle medlemmer, bidrager til fællesskabet, og yder en smule frivilligt arbejde. Til glæde og
gavn for både vores medlemmer, og for borgerne i og omkring Ans. Langt de fleste af
vores udvalg, er gode til at bakke op om denne filosofi. Dog er der enkelte udvalg, hvor
opbakningen kunne være bedre. Ans IF's bestyrelse vil forsøge at tage kontakt til de
udvalg, hvor frivilligheden ikke er i højsædet, og få forklaret, at det er vigtigt, at vi alle yder
vores del.

Maskot.

Inden længe skulle Ans IF's nye maskot gerne lande i storbyen. Fraans ser frem til, at hilse
på både børn og voksne. Skulle andre af byens foreninger have lyst til, at låne Fraans, så
kontakt Morten Overgaard. Ideen er, at Fraans skal være hele byens, og ikke kun Ans IF's
maskot.

Sponsor.

Bestyrelsen går med planer om, at nytænke hele måden hvorpå vi sælger sponsorater til
vores loyale sponsorer fremadrettet. I samarbejde med Thomas Georgi er bestyrelsen pt i



gang med at se på, og vi kan gøre sponsoraterne både mere simple og mere attraktive for
nye såvel som gamle sponsorer. Ans IF vil endnu engang gerne takke vores mange
sponsorer. Vi håber vi kan finde en model, som vil gøre det mere attraktivt for vores
sponsorer, at være sponsor i Ans IF.

Events.

Både Pramdragerfesten og TSF gik fantastisk i 2023. Begge events vender naturligvis
tilbage i 2024.

Planlægningen af begge events i 2024 er allerede i gang.

Fredag 3/11 afholder Ans IF sin årlige event for alle klubbens frivillige. Vi har allerede
omkring 100 tilmeldte, og der er plads til flere. Så få endelig informeret jeres
udvalgsmedlemmer, trænere, instruktører, holdledere, og andre der yder et stykke frivilligt i
Ans IF om festen.

Eventuelt.

Der har været tvivl om, hvorledes Ans IF giver erkendtligheder til vores mange frivillige.

Er man frivillig træner eller udvalgsmedlem i Ans IF, så kan man få 1 X kontingent til et af
vores udvalg betalt.

Vælger man et kontingent til motionsafdelingen, så får man et medlemskab på 6 måneder.

Vælger man et kontingent til et af vores øvrige udvalg, så får man 1 X kontingent som de
udstedes i udvalget.

Mange udvalg kører med halvårligt kontingent. Vælger man et af de udvalg, så får man
betalt den ene halvdel af sæsonen.

Hvad udvalget derudover giver deres frivillige, er op til hvert enkelt udvalg. Så længe det
holdes inden for rimelighedens grænser.

Næste bestyrelsesmøde i Ans IF afholdes torsdag 30/11 klokken 17.00.

Peter.


